
Praha, 8.2.2011 
          

Informace o dohodě s finančními partnery SAZKA, a.s. 
 
 

Vážení sportovní přátelé,   
 

dovolte mi Vás informovat o uzavření dohody s finančními investory, která přinese 
společnosti finanční stabilitu, umožní jí postupně se vypořádat se závazky a zajistí pravidelný 
přísun finančních prostředků akcionářům k financování sportu. 
 

Investiční skupina Penta a E-invest uzavřely smlouvu, na základě které vstupují do 
strategického partnerství se SAZKA, a.s. Cílem tohoto kroku je odvrátit hrozbu vyhlášení 
úpadku společnosti a zabezpečit krytí všech jejích právoplatných závazků. Penta a E-invest 
poskytnou tolik finančních prostředků, kolik je potřeba k plné finanční stabilizaci SAZKA, a.s.  
 

Nové partnerství bylo představeno tiskové konferenci v pondělí 7.února 2011. 
K dohodě došlo po  složitých a v posledních týdnech nepřetržitých jednáních, kterých se 
účastnili zástupci ČSTV působící v orgánech společnosti. Diskutovány byly dostupné 
nabídky, jednáno bylo se všemi zájemci o partnerství, s klíčovými věřiteli a s držiteli obligací. 
Zástupci ČSTV postupovali podle usnesení VV ČSTV, které doporučilo jednat o takovém 
druhu partnerství, které by zachovalo vlastnickou strukturu SAZKA, a.s. Dohoda o 
investičním vstupu partnerů je v souladu s dluhopisovou dokumentací společnosti a 
usnesením VV ČSTV. Dohoda podléhá souhlasu akcionářů společnosti.  
 

Penta a E-invest získávají za svou investici podíl na zisku společnosti. V řízení 
SAZKA, a.s. dojde ke změnám. Bude ustanoven řídící výbor, který bude spolu 
s představenstvem řídit společnost. V řídícím výboru budou mít investoři většinu a všechna 
důležitá rozhodnutí mu budou podléhat. JUDr. Aleš Hušák zůstává i nadále generálním 
ředitelem a předsedou představenstva SAZKA, a.s. 
 

Dohoda, které bylo dosaženo, je výsledkem náročných jednání a kompromisu, kterého 
nebylo možné dosáhnout s jinými investory. Za ČSTV, který je většinovým akcionářem SAZKY, 
vyjadřuji podporu tomuto plánu. Pro nás je podstatné, že tímto končí veškeré diskuze o možné 
insolvenci SAZKY a o její finanční nestabilitě. SAZKA získává silné partnery a bude tak schopna 
nadále plnit svou roli klíčového partnera pro český sport. Její akcie i nadále zůstávají v rukou 
českého sportu. Dohoda předpokládá pro akcionáře roční příspěvek v celkové výši 200 mil. Kč. 
Pro jednání valné hromady ČSTV bude připraven ucelený písemný materiál. 
 

Vedle kroků vedoucích ke stabilizaci SAZKA, a.s., se bude ČSTV i nadále plně 
soustředit na již zahájenou restrukturalizaci svých hospodářských středisek a efektivnější 
správu svého majetku v dalších obchodních společnostech s majoritní majetkovou účastí.  
 
 

Se srdečným pozdravem 
 
 

Pavel Kořan, v.r. 
 předseda ČSTV 


